



12-Foot Extension Cord with 12-Volt Socket and 2,4 Amp USB Port

- 18-Gauge heavy-duty 12' cord
- 15 Amp capacity
- 12-volt socket and 2.4 Amp USB port
- USB port glows blue when powered
- Includes quick release mounting bracket

Rallonge de 3,65 m avec prise 12 volts et port USB 2,4 ampère

- Cordon robuste de 3,65 m de calibre 18
- Capacité de 15 A
- Prise 12 volts et port USB 2,4 ampère
- Le port USB émet une luminescence bleue lorsqu'il est alimenté
- Inclut un support de montage à dégagement rapide

ONE-YEAR LIMITED WARRANTY

For product information, technical support and warranty information, please visit www.wilsonantenna.com

GARANTIE LIMITÉE DE UN AN

Pour des renseignements sur le produit, le soutien technique et les renseignements sur la garantie, veuillez visiter www.wilsonantenna.com

CALIFORNIA PROPOSITION 65 WARNING: This product contains chemicals known to the State of California to cause cancer and birth defects or other reproductive harm.

AVERTISSEMENT RELATIF À LA PROPOSITION 65 DE LA CALIFORNIE : Ce produit contient des agents chimiques reconnus par l'État de la Californie comme cancérigènes et provoquant des anomalies congénitales ou d'autres effets néfastes sur la reproduction.



Distributed by / Distribué par
Wilson
1875 Zeager Road
Elizabethtown, PA 17022

proud sponsor of / fier commanditaire de



305203ECUSB



MADE IN CHINA / FABRIQUÉ EN CHINE

Wilson® and RoadPro® are registered trademarks of DAS Companies, Inc. All other trademarks, registered trademarks, copyrights and logos are the property of their respective owners.

©2015 - 2016 DAS Companies, Inc. and/or its affiliates.

Wilson® et RoadPro® sont marques enregistrées de DAS Companies, Inc. Toutes les autres marques de commerce, marques déposées, ainsi que tous les logos et droits d'auteur, appartiennent à leurs propriétaires respectifs.

©2015 - 2016 DAS Companies, Inc. et/ou ses filiales.